
 

Verslag vergadering Participatieraad Putten op 18 januari 2023 in Stroud, 

aanvang 19.45 uur 

Aanwezig: allen behalve Fennie van den Broek (met kennisgeving). Rian van 

Pagee volgt ons via Zoom 

1. De voorzitter, Kees Bor, opent de vergadering en heet allen 

welkom, in het bijzonder de heer Henk Beltman. 

2. Gesprek met de heer Beltman, projectleider Zorgbelang, over de 

wenselijkheid om de (regionale) burgerparticipatie te 

versterken. De aanwezigen en de heer Beltman zelf stellen zich 

aan elkaar voor. Henk Beltman geeft aan, dat er een nieuwe 

Participatiewet aankomt, die aangeeft dat gemeenten een nieuwe 

participatieverordening moeten opstellen: burgerparticipatie is 

daarbij de rode draad. De plaatselijke adviesraden moeten dus 

alert zijn op de ontwikkelingen in eigen gemeente. Een korte blik 

op de collegeakkoorden in de regio Noord Veluwe leert, dat de 

gemeentebesturen in principe meer openheid naar de burger toe 

wensen. Vervolgens geeft hij een uitvoerige presentatie over het 

onderwerp “Regionale burgerparticipatie op de Noord-Veluwe”. 

Die presentatie is uitgereikt en is ook bij dit verslag als bijlage 

gevoegd. Kortheidshalve wordt daarnaar verwezen. De heer 

Beltman neemt een aantal opmerkingen en suggesties uit de 

discussies met de zes adviesraden mee en hoopt in maart te 

komen met een advies en een plan van aanpak, dat vervolgens 

waarschijnlijk in april wordt besproken in een gezamenlijke 

vergadering van alle adviesraden in de regio. De wens is om te 

komen tot een Regionaal Beraad, een vertegenwoordiging van 

burgers uit de regio, die overstijgend kunnen en willen denken. 



De samenvatting van de presentatie en discussie kent de volgende 

hoofdpunten: 

• Regionalisatie op veel gebieden (sociaal domein, energie, gezondheid), met geen invloed van 

burgers 

• Zorgbelang verkent de mogelijkheden van regionale burgerparticipatie welzijn/zorg 

• Diverse mogelijkheden regionale participatie: netwerk; burgerberaad; bijeenkomsten; 

adviezen; kennisfunctie 

• Betrokkenheid adviesraden: belangrijke burgerpartij; bv via regionale participatie meer 

invloed; diverse manieren betrokken (deelname bijeenkomsten, daarna lokale inkleuring 

adviezen) 

Na het vertrek van de heer Beltman discussieert de raad kort over een in te 

nemen standpunt. Doen we mee als raad, of als individuen, voor een 

proefperiode? In de maart-vergadering zullen we een definitief standpunt 

innemen en dat laten weten. 

3. Verslag overleg 21 december 2022. Wordt akkoord bevonden 

met een aanpassing: gezondheid in plaats van gezindheid (blz. 1) 

4. Verslag overleg DB met gemeente Putten op 11 januari 2023. Dit 

wordt voor kennisgeving aangenomen. De gemeentelijk 

coördinator bij het IJslands model is de heer Gert-Jan van 

Leeuwen. 

5. Activiteitenlijst per 21 december 2022. Deze wordt vastgesteld. 

Matthijs Bonzet geeft aan, dat hij is geweest bij de werkgroep 

onderwijs rond het MJP Samenleving. Hij miste daar bij het 

onderwerp “achterstanden in het onderwijs” te weinig verbanden 

met verschillende terreinen; er komt wel een vervolg op deze 

sessie. 

6. Mededelingen en ingekomen stukken.  

▪ Fons Kortrijk en Jan van Hulsteijn zijn naar de 

nieuwjaarsreceptie van de gemeente geweest.  

▪ De uitgebrachte adviezen van de raad uit december zijn 

inmiddels door de gemeente in behandeling genomen.  

▪ De vervolg-sessie onder leiding van Janny Heun wordt 

gehouden op woensdag 19 april in Stroud van 17 tot 21 uur, 

inclusief een “normale “ agenda.  

▪ Rond het ontvangen Participatieplan 2023 zal de werkgroep 

Participatie mogelijk nog komen met een ongevraagd 

advies.  



▪ Het dagelijks bestuur van de raad heeft op maandag 16 

januari een goed en indringend gesprek gevoerd met de 

gemeentesecretaris over een aantal communicatieve 

problemen, waaronder de relatie tussen Inclusiepanel en 

gemeente Putten.  

▪ Wat dit laatste betreft, heeft het panel op 24 januari a.s. een 

vergadering waarvoor de wethouder is uitgenodigd als min 

of meer bemiddelaar. De posities staan op scherp en het is 

dringend gewenst om een doorbraak te forceren teneinde 

een crisissituatie te voorkomen. 

7. Vertrek Rengertje van Dompseler; invulling vacature. Er wordt 

met spijt terug gekeken op het vertrek per januari 2023. Zij is 

uitgenodigd om op de volgende vergadering van onze raad kort 

aanwezig te zijn. Dan nemen we samen afscheid. Misschien 

moeten we bij de benoeming van nieuwe leden overgaan tot het 

aanwijzen van een buddy voor een bepaalde periode teneinde de 

introductie te vergemakkelijken. Met de gemeentesecretaris is 

ook gesproken over de wenselijkheid om de benoemingscriteria 

wat op te rekken. Hij stond daar positief tegenover: naar zijn 

mening zouden voor onze leden dezelfde criteria moeten gelden 

als die voor de benoeming van raads- en commissieleden. We 

besluiten dat Miriam en Matthijs een concept-advertentie maken 

voor de gemeentelijke pagina in de Puttenaer, terwijl de 

voorzitter contact opneemt met een mogelijke kandidaat en hem 

verzoekt om (mee) te solliciteren. 

8. Uit de werkgroepen.  

▪ Edwin van Harten meldt vanuit Jeugd een afspraak op 14 

februari met de ondersteuning coördinatoren VMBO Putten. 

Kees Bor zal daarbij aanwezig zijn.  

▪ De werkgroep WMO bezoekt maandag de bijeenkomst rond 

het MJP Samenleving en komt daarna met een advies 

9. Public Relations. Miriam Brunt vraagt een ieder om voor 1 maart 

copy aan te leveren voor het uit te brengen jaarverslag over 2022. 

De secretaris draagt zorg voor het plaatsen van alle adviezen van 

2022 op de site van de Participatieraad. 

10. Formulier nevenactiviteiten. De secretaris wacht alleen nog op de 

formulieren van de dames Van Pagee en Van den Broek. 



11. Rondvraag. Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. De voorzitter 

sluit vervolgens om 21.50 uur de vergadering. 

 


